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Protokoll styrelsemöte 2023-12-04 

NUMMER: 10 
Styrelsemöte 2023-12-04 
Plats: Härnösands ridklubb  
Tid: kl. 18:00-20:00 
 
Närvarande: Marie Häggström, Andreas Hoff, Caroline Frank, Marie-Louise Lunneborg, 
Charlotte Norén, Lillemor Andersson och Erika Vesterholm. 
 
Ungdomssektionen: ej närvarande 
 
Personalrepresentant: Michaela Lunneborg 
 
Frånvarande: Pelle Häggström, Carola Pålsson 
 
§1 Mötet öppnas 
 Marie Häggström öppnar mötet. 
 
§2 Val av justerare 
 Andreas Hoff valdes till justerare. 
 
§3 Föregående protokoll  
 Läggs till handlingarna 
 
§4  Info från personalen (I) 

 Angående en eventuell operation för häst får ridskolechef i uppdrag att kolla med 
försäkringsbolaget vad som är bästa alternativet. Återkoppling sker till AU. Det är en del ponnys 
som inte är igång. Stort intresse av att gå ryttarsatsningen. Caroline Frank räknar ut en kostnad 
för privatlektioner och återkopplar till ridskolechef. 

§5 Info från ordförande (I). 

 Ordförande får i uppdrag av styrelsen att fortsätta anställningsprocessen för ridskolechef.  

§6  Verksamhetsplan och budget 
Styrelsen beslutar att ha en avstämning i maj inför höstterminen då vi går igenom budget och 
läget inför hösten 2024. Erika Vesterholm gör ett förslag till utskick till medlemmarna för att 
engagera dem i verksamhetsplan 2024. Till nästa möte (8/1-24) ska alla i styrelsen gått igenom 
verksamhetsplanen och kommentera den.  
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§7 Info från kassör (I) 

 Kassör presenterar aktuell prognos. 

§8  Arbetsgrupper – rapporterar nuläge (I) 
 

a. Sponsorgruppen 
Sponsorgruppen får i uppdrag att se över möjlighet till arvodering för att hantera 
sponsoravtal. 
 

b. Tävlingssektionen 
Marie-Louise Lunneborg ansvarar över att sätta ihop en grupp för att se över bokningar 
osv.  
 
Härnösands Ridklubb fick inte den elitomgång för häst som vi sökt. Vecka 21 anordnar vi 
Outdoor  Jumping Tour tillsammans med Sundsvalls Ridklubb. Näsets Ryttarsällskap och 
Brunflo Ryttarsällskap. 
 

c. Kommunikationsgruppen 
       Annika Östman är tillfrågad om filmen som är på gång.   

 
d. Utestall/permanenta boxar 

Ansökan till arvsfonden är inskickad. Nu fortsätter arbetet.  
 

e. Medlemsgrupp 
Arbetet med julshowen pågår för fullt tillsammans med USEK.  
 

f. Personalutskott 
Ingen ny information. 

 
g. USEK 

Ingen ny information.  
 
 

§9 Diskussion om behov av kommunikation kring djurvälfärd och ridning?   (D) 
 Erika Vesterholm gör ett förslag till kommunikation med kommunikationsgruppen. Återkopplar 
 detta till styrelsen via mail.  

 
§9 Övriga frågor 
 Lag till julshowen från styrelsen. Vi kollar av vilka som eventuellt kan ställa upp. 
 
 Styrelsen gick igenom en skrivelse till Härnösands kommun gällande ny gång- och cykelväg till 
 Smitingen. Härnösands ridklubb önskar att kommunen tar hänsyn till den aktiva ridsporten i 
 området och gör en gång-, cykel- och ridväg för att möjliggöra för ridande att på ett säkert sätt 
 få tillgång till omgivningarna. Andreas Hoff ansvarar för skrivelsen.  
 
 
 
 



Härnösand 2023-12-04 

 

§10 Mötet avslutas 
 Marie Häggström avslutar mötet.  
  
 I – Information    B- Beslutspunkt 
 D-Diskussion 

 

Marie Häggström     Erika Vesterholm 

    
Marie Häggström (mötesordförande)   Erika Vesterholm (mötessekreterare) 

 

Andreas Hoff 
 Andreas Hoff (justerare)  


